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Zápisnica  

z 2. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Zálesie,  

konaného dňa 13.02.2019 o 18.00 hod. v Kultúrnom dome v Zálesí. 

Pred otvorením OZ pani kontrolórka A . Fülopová  upozornila občana ktorý  v miestnosti 

umiestnil kameru za účelom nahrávania priebehu OZ   ,  aby OZ bolo prístupné aj 

obyvateľom, ktorí sa OZ nemôžu zúčastniť osobne ,  o povinnosti písomného súhlasu 

prítomných s nahrávaním podľa nariadenia európskej únie GDPR. Zároveň na túto povinnosť 

upozornila aj poslancov OZ . Nahrávacie zariadenie bolo situované tak, že nahrávaný 

obrazom neboli občania a miestnosť bolo riadne označená.  Vyjadrením pána starostu bolo 

nahrávanie povolené, ale zodpovednosť za prípadné problémy – sťažnosti ohľadom súhlasu 

s nahrávaním bude znášať osoba, ktorá  OZ nahráva nie Obec . Kontrolórka zároveň 

požiadala nahrávajúceho občana a poslancov, ktorí video záznam kdekoľvek zverejnia, aby 

bolo pri nahrávke uvedené, že nejde o oficiálny Obce Zálesie. 

  Starosta obce Ing. Marián Perger  následne oficiálne  OZ otvoril. Privítal prítomných na 
zasadnutí OZ v Zálesí, ktoré zvolal v zmysle Zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 
v znení neskorších predpisov. Skonštatoval, že obecné zastupiteľstvo je uznášania schopné, 
nakoľko zo 7 poslancov je prítomných 6 . Ospravedlnený je pán Ing. Patrik Vaško z dôvodu 
PN .  
Upozornil prítomných , že zo zasadnutia sa vyhotovuje zvukový záznam. 
Oboznámil prítomných s programom OZ , ktorý bol nasledovný: 

Program:  1. Otvorenie – určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľa 

   2. Voľba návrhovej komisie Obecného zastupiteľstva 

   3. Kontrola plnenia uznesení 

   4.Informácie starostu obce 

5. Námety a pripomienky občanov 

6. Správa o činnosti komisií pri OZ – predsedovia komisií 

   7.Plnenie rozpočtu za IV. štvrťrok 2018   

8. Správa hlavného kontrolóra o kontrolnej činnosti za IV. štvrťrok 2018 

9. Správa o kontrolnej činnosti za rok 2018 
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10. Rozpočtové opatrenie č.1/2019 

11. Postup na zabezpečenie kamerového systému obce Zálesie 

12 .Plat starostu  

13. Zásady odmeňovania poslancov  

14. Rôzne 

15. Záver  

Starosta obce navrhol  doplniť  program o body  
Schválenie zámeru uznesením  - Prenájom obecného pozemku  obce Zálesie 
pre umiestnenie  P. Boxu  Slovenskej pošty  
Schválenie uznesením vypracovanie projektu na spracovanie Zmien 
a doplnkov  č. 4 a č. 5 Územného plánu obce Zálesie 
 

Starosta vyzval  poslancov na doplnenie resp. zmenu programu.  
    Pani Bc. Martina Dobrovodská k programu žiada doplniť do programu bod č.5  interpelácie 
poslancov .  Pôvodný bod číslo 11. Postup na zabezpečenie kamerového systému obce 
Zálesie zaradiť ako bod č. 7. Pôvodný bod číslo 10 Rozpočtové opatrenie č.1/2019 zaradiť ako 
bod č. 9 a žiada z programu vyškrtnúť bod č.12 Plat starostu  a bod č. 13 zásady 
odmeňovania poslancov. 
   Pán RNDr. Viliam Páleník PhD. Upozornil na nezrovnalosť v predložených podkladoch do OZ 
, kde sa v pozvánke uvádza bod programu č.7 Plnenie rozpočtu za IV. Štvrťrok 2018 
a v materiáloch je uvedené za rok 2018. 
Upravený program bol nasledovný 
 
                            1. Otvorenie – určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľa 

                            2. Voľba návrhovej komisie Obecného zastupiteľstva 

                           3. Kontrola plnenia uznesení 

                          4.Informácie starostu obce 

                          5. Interpelácie poslancov 

                          6. Námety a pripomienky občanov 

                         7. Zabezpečenie kamerového systému 
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                      8. Správa o činnosti komisií pri OZ Obce Zálesie – predsedovia komisií  

                                       9. Rozpočtové opatrenie č.1/2019 

                                     10. Plnenie rozpočtu za rok 2018 

                                     11. Správa hlavného kontrolóra o kontrolnej činnosti za IV. štvrťrok 2018  

12 . Správa o kontrolnej činnosti za rok 2018 

13. Prenájom obecného pozemku pre P.Box  

14. Spracovanie Zmien a doplnkov č.4 a 5 Územného plánu obce 

Zálesie 

15. Záver  

Poslanci schválili doplnený a zmenený  program obecného zastupiteľstva jednohlasne.  
 
Bod 1. Otvorenie – určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľa 
Starosta obce skonštatoval, že obecné zastupiteľstvo je uznášania schopné, nakoľko zo 7 
poslancov boli prítomní 6 poslanci. 
Ospravedlnený: Ing. Patrik Vaško  

Za zapisovateľku bola určená  Miroslava Hladká  a za overovateľov zápisnice boli určení 
RNDr. Viliam Páleník, PhD. a Peter Milko.  
 
Bod 2. Voľba návrhovej komisie 
Starostom boli navrhnutí do návrhovej komisie Ing. Marián Sollár  , Ing. Michal Šlachta 
a Andrej Klimo.  
Uznesenie č. 1/2/2019 
Obecné zastupiteľstvo v Zálesí 
volí návrhovú komisiu v nasledovnom zložení: Ing. Marián Sollár  , Ing. Michal Šlachta 
a Andrej Klimo 
Za:  6  poslancov       Proti:  0  Zdržal sa: 0 

 
Bod 3. Kontrola plnenia uznesení 
Starosta obce požiadal hlavnú kontrolórku, aby vykonala kontrolu plnenia uznesení 
z predchádzajúceho zasadnutia OZ. K tomuto bodu neboli vznesené žiadne pripomienky. 
Uznesenie č. 2/2/2019  
Obecné zastupiteľstvo v Zálesí 
berie na vedomie  správu o výsledku kontroly plnenia uznesení. 

Za:  5  poslancov           Proti:  0  Zdržal sa:   1 poslanec - RNDr. 
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Viliam Páleník PhD. 
 
 
Bod 4. Informácie starostu obce 
Starosta obce informoval prítomných : 

a) O jeho činnosti a o činnosti obecného úradu : od jeho nástupu do úradu teda od 
decembra 2018 okrem bežnej prevádzky a činnosti prebieha na Obecnom  úrade 
zmena informačného systému. Implementácia informačného systému v uvedenom 
období  , teda koniec roka 2018 a začiatok roka 2019  nebola vhodne načasovaná, 
nakoľko v tomto období je  okrem bežnej činnosti  úrad zaťažený prácami na 
inventúrach, štatistických výkazoch, predajom nálepiek na Komunálny odpad. 
Napriek uvedenému náporu práce na obecnom úrade bežia bez problémov na úkor 
vyťaženosti pracovníkov a preto pán starosta apeluje na obyvateľov na ústretovosť 
a zhovievavosť pri vybavovaní  ich požiadaviek .  

b) Od nástupu  do úradu rieši všetky činnosti, ktoré obci a starostovi vyplývajú zo 
zákona ako je Civilná ochrana obyvateľov a iné. Oboznamuje sa priebežne so 
všetkými rozpracovanými projektmi  : Cyklotrasa , KORZO , MŠ . 

 K Cyklotrase  bola Zálesiu dotácia zamietnutá , v spolupráci s Ivankou pri 
Dunaji sa pripravuje nový projekt . 

 Materská škola  prechádza dvoma fázami a to : je potrebné čo najskôr 
vypracovanie projektu a následná samotná realizácia . 

 KORZO Zálesie :  ako projekt pokračuje v zmene projektu a to zmenou dreva . 

 „Vsakovačky“ 13.02.2019 bol podaný návrh na riešenie ulíc  Malinovská – 
Lesná  
 

c) V prvej polovici januára sa starosta stretol so šéfom polície Bernolákovo . Zo 
stretnutia vyplynulo zabezpečiť viac hliadok a obmedzenie kriminality. Zároveň mal 
stretnutie aj s políciou Senec ohľadom  drogových dílerov v obci.  

d) Informoval o zvýšení cien za odvoz komunálneho odpadu. Apeloval na obyvateľov 
,aby zvýšili podiel triedenia. Zároveň sa stretol  spolu s poslancom pánom Milkom zo 
zástupcami spoločnosti AVE s návrhmi riešenia – zapojenia spoločnosti AVE pri 
väčších akciách obce ako je  Čistenie Malého Dunaja , Záleská divadelná púť tak, aby 
obec pri týchto akciách ušetrila na odvoze komunálneho odpadu. V obci boli 
premiestnené kontajnery určené na kovy, plasty, odevy a šatstvo z priestoru pred 
cintorínom na Malinovskej ulici na ulicu Cintorínsku.  Premiestnenie kontajnerov 
prinieslo pozitívnu zmenu v čistote obce na hlavnom „ťahu“, nakoľko tieto 
kontajnery využívali obyvatelia iných obcí a z priestoru sa stávalo smetisko. Na ulici 
Cintorínska, je  vyššia udržateľnosť čistoty. 

e) K výpadkom verejného osvetlenia pri zhoršených poveternostných podmienkach sa 
vykonal orez konárov, ktoré zasahovali do elektrického vedenia . V obci zostáva len 
problém s nefunkčnými svietidlami .  

f) Zimnú údržba obecných komunikácii a čistenie chodníkov,  ktorá je obci nariadená zo 
zákona nemá obec ako zvládnuť s počtom pracovníkov údržby obecného úradu,  ani 
zmluvne s externou spoločnosťou.   
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g) Starosta  aktualizoval poistnú zmluvu pre obec v ČSOB poisťovni tak, aby pokrývala aj 
škody spôsobené  zamestnancami občanom, alebo úraz napr. pri nevyčistenom 
chodníku . 

h) Dal rozpracovať  smernicu na podlimitné zákazky . 
i) Starosta opätovne vysvetlil občanom riešenie problémov s doručovaním zásielok 

Slovenskou poštou.V spolupráci so Slovenskou poštou je v návrhu zriadenie 
zmluvného výdaja poštových zásielok v obci za splnenia daných podmienok , je 
prísľub na motoristickú  poštu  a v návrhu je aj zriadenie P.Boxu. 

j) Starosta informoval občanov a poslancov o zriadení dvoch volebných okrskov pre 
Voľby prezidenta 2019. Oba budú zriadené v Kultúrnom dome a rozdelené podľa 
ulíc.  

k) Informoval o zabezpečení kamerového systému v obci, ktorý rieši v spolupráci 
s poslancom pánom Milkom.  Čaká sa cenová kalkulácia.  

l) Riešil sťažnosť občanov vývoz žumpy od bytoviek Muškátová ulica, ktorá je 
vypúšťaná do kanalizácie. Ide o protizákonne jednanie správcu budov.  

m) Pán starosta sa  za dané obdobie  stretol s viacerými partnermi a to napríklad : 
primátorm Matúšom Vallom , zástupcami  BSK  , ZMOSu , Malodunajska , spoločnosti 
SAD , Dopravného inšpektorátu , Slovenskej pošty  , AVE , BVS , Podunajska , 
riaditeľom DHZ zo Senca a Pezinka . 

Uznesenie č. 3/2/2019 
Obecné zastupiteľstvo v Zálesí 
berie na vedomie informácie starostu obce. 
Za:   6   poslanci   Proti:  0  Zdržal sa:  0 
 
Bod 5.  Interpelácie poslancov  
K bodu číslo 5. sa vyjadrovala poslankyňa Bc. Martina Dobrovodská a to  

a) Otázka na pána starostu : v akom stave je projekt Materskej školy  ? . Odpovedal 
starosta :  Zámer je pripravený;  daný termín do konca februára  na predloženie 
projektu však nie je možné dodržať;  obec bude žiadať o posun termínu. Vyzval pána 
Derevenca ako projektanta,  aby bližšie vysvetlil dĺžku prípravy projektu. Pán 
Derevenec  uvedenú otázku zodpovedal , že ide min. o 3 mesiace do času stavebného 
konania . Pri tomto bode pán starosta zároveň informoval prítomných, že na obci 
končí pracovníčka stavebného úradu . Pani Dobrovodská požiadala o súčinnosť na 
prácach na projekte , Projektanti , starosta , zamestnanci MŠ , poslanci . Pán Klimo sa 
dotazoval, čí musí byť projekt podaný s právoplatným stavebným povolením. Nie 
nemusí,  musí byť ale podaná žiadosť o vydanie stavebného povolenia . 

b) Otázka na pána starostu : V akom stave je projekt Cyklotrasa ?  Odpovedal pán 
starosta:  Obec má dobre pripravený projekt, bol nám však zamietnutý. Nakoľko ide o 
spoločný projekt v spolupráci s Ivankou pri Dunaji a ich projekt je v konaní, čaká sa,že 
sa zamietne aj Ivanke pri Dunaji, aby projekt mohol byť prepracovaný a podaný 
nanovo. Vzhľadom na vyťaženosť pracovníkov OÚ k uvedeným projektom pán 
starosta potrebuje projektového manažéra. 

c) Otázka na pána starostu za neprítomného pána Vaška :  ako pokračuje riešenie 
školského autobusu pre deti do škôl v  Ivanke pri Dunaji?  Odpovedal pán starosta  :  
Požiadavka je rozpracovaná.  
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K bodu číslo 5 sa vyjadroval pán  Peter Milko a to :  

a) teší ho ako poslanca ako sa pán starosta venuje problémom  ale neteší ho že 
pán starosta dostatočne nekomunikuje s poslancami . Uvedený podnet si pán 
poslanec Milko, pani Poslankyňa Dobrovodská a pán starosta vydiskutovali. 

b) Otázka na pána starostu: v akom stave je projekt kamerového systému okrem 
toho že čakáme na ponuku, či sú pripravené potvrdenia od úradov? 
Odpovedala pani Čechová:  Uvedené potvrdenia pre podania projektov sú na 
obecnom úrade vždy pripravené, nakoľko ich platnosť je 3 mesiace  
a priebežne sa stále obnovujú. Žiadosť na políciu bude obec podávať ako 
poslednú. 

c) Pán Milko citoval Rokovací poriadok kto a ako pripravuje zasadnutie OZ, 
nedostáva odpovede na  dotazy a nie je doplnený program pred zasadnutím. 
Pán starosta sa ospravedlnil aj za zamestnankyňu, išlo o ľudskú chybu. Sľubuje 
nápravu. Navrhuje aby poslanci prišli na Obecný úrad najmä počas tohto 
obdobia, kedy je vyťaženosť úradu maximálna, kedy sa práca nosí aj domov, 
nie je ohodnotená a až  potom robili závery o termínoch  prípravy OZ. 

d) Pán Milko konštatuje, že nedostal odpoveď z obecného úradu prečo nám 
prokurátor zamietol VZN Trhový poriadok .  Poslanci nebudú čakať na  tento 
list. Pán starosta poveril právničku obce  aby pripravila nový návrh VZN – 
Trhový poriadok  

e) Pán Milko informoval prítomných, že poslanci sa vzdajú svoji odmien    a 
venujú  ich ako priamu dotáciu   OZ Zálesáčik. Ide cca o 4.000 euro. 

f) Informoval o problémoch v MŠ. Pán starosta prisľúbil pomoc a riešenie                                                                                 
s pracovníkmi údržby, zároveň bude vybavené výrubové povolenie na strom 
v MŠ. Pri tomto bode pán starosta informoval aj o plánovanom prereze 
stromov v starom parku pri Obecnom úrade .  
 

 K bodu 5 sa vyjadroval pán poslanec Marián Sollár .  
  
a) Poslanci chcú zverejňovať nahrávane  zasadnutie OZ ( video záznam ). Otázka na pána 

starostu kam sa to „pohlo“ . Pán starosta  nie je celkom presvedčený, že zverejňovanie 
takýchto záznamov je v súlade s GDPR. K uvedenému dotazu informoval poslancov 
poučením zo školenia o zákone o povinnosti prepisov  nahrávaných videozáznamov, teda 
že každý takýto záznam musí byť titulkovaný. Pokiaľ so zverejneným záznamom bude 
problém, príde sťažnosť a pod. budú sa zodpovedať autori záznamu a tí, ktorí záznam 
zverejnili .  
 

K bodu 5 sa vyjadroval pán Poslanec RNDr. Viliam Páleník PhD. 
 
a) Namieta , že by bol spoluatorom zákona o čistení chodníkov v povinnosti miest a obcí.  

Bol iba účastníkom v medzirezortom pripomienkovom konaní.  Tvrdí, že je spravodlivé 
a účelné ak odpratáva sneh z chodníka obec. Aj on sa osobne zasadzuje, aby obec 
zakúpila mechaniku na údržbu.  
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b) V Akom stave je projekt KORZO Zálesie . Trvá na tom, aby osvetlenie Korza bolo súčasťou 
projektu, aby neprichádzalo  k jeho devastácii . Pán starosta  odpovedal, že KORZO bude 
osvetlené  aj chránené kamerovým systémom a poistené.  Vzhľadom na viac dotazov od 
poslancov aj od občanov pán starosta navrhol aby sa uskutočnilo verejné stretnutie 
všetkých ktorí majú záujem o informácie ku KORZU Zálesie aj za účasti projektovej 
manažérky KORZA Ing. Zuzany Červenkovej .  
Uznesenie č. 4/2/2019 

Obecné zastupiteľstvo v Zálesí 
berie na vedomie interpelácie poslancov  
Za:   6   poslanci   Proti:  0  Zdržal sa:  0 

 
 Bod 6. Námety a pripomienky občanov 
a) Pani Emília Pokrívková z lokality Domky žiada zahrnúť „jarok „ pri ceste . Pán starosta 

uvedený problém rieši v spolupráci z BSK nakoľko ide o cestu v správe BSK.   Podnet je 
podaný, čaká na vyjadrenie . Autobusová zastávka Domky je v dezolátnom stave a je 
potrebné doriešiť pri tejto zástavke aj prechod pre chodcov . Starosta informoval, že má 
v pláne dať v obci všetky autobusové zástavky do poriadku . Pán poslanec Milko spisuje 
všetky takéto požiadavky, návrhy, pripomienky  od občanov a bude ich tlmočiť na BSK. 

b) Pán Pavel  Páleník  odovzdal poslancom písomnú odpoveď, ktorú obdržal od Slovenskej 
pošty na jeho sťažnosť  s nedoručovaním poštových zásielok. Apeluje na poslancov,  aby 
v obci svojim konaním nebrzdili výstavbu obce a jej rast, ale aby sa rozvíjala,  nakoľko pri 
viac  obyvateľoch prihlásených na trvalý pobyt má obec nárok na rôzne inštitúcie a to 
napr. aj Poštový úrad . S uvedenou témou vyzval poslancov aj k vypracovaniu návrhu ako 
osloviť obyvateľov, aby sa prihlasovali na trvalý pobyt. 

c) Pán Ján Meško  informoval o slabšom elektrickom prúde počas víkendov  na ulici 
Terchovská, kedy je zvýšený  odber elektrickej energie v domácnostiach . Pán starosta to 
dá preveriť. Pán Meško upozornil pána starostu na nedodržiavanie stanovenej 30km/h 
rýchlosti na ulici Terchovská.  

d) Pán Višňovec sa chce informovať  o plánovanej výstavbe ZŠ v obci a či pri výstavbe D4R7 
budú postavené aj protihlukové zóny.  
K výstavbe ZŠ odpovedal  pán poslanec Andrej Klimo . Ide o prioritu poslancov , hľadajú 
sa v obci vhodné pozemky, nakoľko obec v súčasnosti nemá vhodný pozemok na 
výstavbu ZŠ;  spracováva sa projekt v zmysle demografie , koľko tried by škola mala mať , 
zámer, rozpočet . K protihlukovým zónam sa vyjadril pán poslanec Šlachta, že sa môže 
stať aj keby boli v projekte  výstavby D4R7 zahrnuté nemusia byť postavené. 

e) Pán Valcharčiak  mal otázku ako sa bude vykonávať zimná  údržba  chodníkov,  na 
ktorých prekážajú stĺpy, takže takýto chodník nie je možné vyčistiť mechanizmom na 
údržbu.  

f) Jeden z občanov žiada premiestnenie nádoby na kovy z Cintorínskej ulice bližšie do 
stredu obce. Táto požiadavka bola pánom starostom zamietnutá z dôvodu udržateľnosti 
poriadku v obci. Separovanú zložku odpadu – kovy je možné zaniesť aj do Zberného 
dvora Zálesie .  

g) Pripomienka občana o vykopaných kanáloch na Malinovskej ulici. Otázka, či si majú 
občania udržiavať výkopy sami, každý používa iný spôsob . Pán starosta odpovedal, že 
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v prvom rade výkopy slúžia na odvodnenie chodníka nemajú sa zahrabávať. Konštatuje, 
že ide o zlé technické riešenie a dá podnet na riešenie do stavebnej komisie .  

 
K bodu 6 predniesol pripomienky  za občanov  pán poslanec Milko. Občania sa dotazujú : 

a) Či budú vychádzať obecné noviny?  
b) Zastávka pri „koňoch“,  aby sa k nej vybudoval chodník . Odpoveď pána Milka : 

zastávka nie je v našom katastrálnom území, ale poslanci berú na vedomie túto 
požiadavku a budú sa ňou zaoberať. 

c) Materské centrum TIK – TAK sa pravdepodobne presťahuje z Ivanky pri Dunaji do 
Zálesia do priestorov spoločnosti RAMONA, ktoré je na tento účel plne vyhovujúce . 
Za týmto účelom požiadalo centrun TIK – TAK o dotáciu obec zálesie vo výške 1.000 
eur. 

d) Požiadavka obyvateľov na riešenie vjazdu pri kríži, aby sa iniciovalo darovanie 
pozemku na cestu, tak aby ostatní obyvatelia mohli cestu dorobiť . Pán starosta 
požiadal v tejto veci o zhovievavosť, niektoré „ veci potrebujú čas“  

e) Na dome smútku je potrebné vymeniť odkvapovú rúru. K tomuto podnetu pán 
starosta podal informáciu o plánovanom zmluvnom vzťahu s pohrebnou 
spoločnosťou, ktorá bude plniť povinnosti správcu cintorína v zmysle zákona. 
Technické nedostatky na cintoríne budú odstránené.  

f)  Medzi občanmi sú pozitívne aj negatívne ohlasy k projektu KORZO Zálesie. Pán 
starosta navrhol urobiť verejné prerokovanie a prezentáciu, ktorú má urobiť 
manažérka projektu pani  Ing. Zuzana Červenková.  

 
Uznesenie č. 5/2/2019 
Obecné zastupiteľstvo v Zálesí 
berie na vedomie námety a pripomienky občanov. 
Za:  6   poslancov   Proti:  0  Zdržal sa: 0 
 
Bod 7. správa o kamerovom systéme  
Pán poslanec Milko k bodu 7 predniesol dôvodovú správu  - Postup na zabezpečenie 
kamerového systému K prednesenej správe bolo prijaté  
Uznesenie č. 6/2/2019 
Obecné zastupiteľstvo v Zálesí 

a) odsúhlasuje inštaláciu kamerového systému v obci Zálesie  

b) berie na vedomie navrhovaný postup prác a činností na zabezpečenie kamerového 

systému obce Zálesie  

c) žiada starostu obce Zálesie zabezpečiť práce a činnosti k získaniu kamerového systému 

podľa navrhovaného postupu prác. 

 
Za:  6   poslancov   Proti:  0  Zdržal sa: 0 

 
 Bod 8. správa o činnosti komisií pri OZ – predsedovia komisií 
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Pán starosta vyzval predsedov jednotlivých komisií aby informovali o ich činnosti . 
a) Komisia finančná, dotačná a rozpočtová. Informuje predsedníčka Bc. Martina 

Dobrovodská.  
Komisia zasadala 2x . Riešila rozpočet, návrh dodatku k VZN o poplatku za komunálny 
odpad, plat starostu a odmeňovanie poslancov. Komisia sa v budúcnosti bude 
zaoberať daňami a poplatkami, novým návrhom dodatku VZN o daniach 
a poplatkoch, bude sa zaoberať prípravou rozpočtu v spolupráci s obcou, zaoberať sa 
dotáciami.  Predsedníčka zároveň informovala  o zasadnutí Rady školy pri MŠ Zálesie. 
 

b) Komisia výstavby, dopravy a ÚP. Informuje predseda Ing. Arch. Peter Derevenec . 
Komisia zasadala 2x , prebrala podania určené do stavebnej komisie, zaoberala sa 
operatívou , projektmi a územným plánom  a návrhmi  do rozpočtu .  
 

c) Komisia na ochranu verejného poriadku,  životného prostredia a sociálnych vecí. 
Informuje predseda Peter Milko .  
Komisia zasadala 2x, prioritou v tomto období je kamerový systém, nasleduje riešenie 
dopravného  značenia v obci . V návrhu je zmena spôsobu dodávania stravy pre 
seniorov . Je záujem obnoviť činnosť trhoviska, riešiť separáciu odpadov – šíriť osvetu 
medzi obyvateľmi ako a prečo separovať . K uvedenému žiada pani Žišková 
informáciu o druhoch separovaných zložiek a ich váh  komunálneho odpadu . 
K dátumu spracovania zápisnice boli pani Žiškovej požadované informácie 
pracovníčkami OÚ poskytnuté e-mailom .   
Materské centrum TIK TAK žiada  obec o dotáciu vo výške 1.000 euro. Uvedená 
žiadosť bude pridelená finančnej komisii na prerokovanie . 
 

d) Komisia administratívno legislatívna. Informuje predseda RNDr. Viliam Páleník PhD. 
Komisia zasadala 1x. Zaoberala sa návrhmi do rozpočtu podprogramov. Zaoberá sa 
prípravou nového VZN – Trhový poriadok, pripravuje nový rokovací poriadok  a štatút 
obce .  
 

e) Komisia kultúry, informovanosti občanov a digitalizácie. Informuje predseda Ing. 
Marián Sollár. Komisia zasadala 1 x, má rozpracované 3 hlavné témy: mapuje aké 
Občianske združenia, spolky sú činné v obci   . 
Zaoberá sa digitalizáciou  obce: a to video záznamami zo zasadnutí OZ, 
informovanosťou  občanov prostredníctvom obecných novín, ktorých prvé vydanie 
má byť za prvý kvartál 2019 a ich  uzávierka je k 15.3.2019. Šéfredaktorkou obecných 
novín bude pani Ing. Mária Zemanová . Na odporúčanie pani kontrolórky by mala byť 
schválená obecným zastupiteľstvom. Tretia forma informovanosti občanov  by mala 
byť  SMSkami.    
 

f) Komisia na prípravu projektu na riešenie výstavby ZŠ. Informuje predseda Andrej 
Klimo . Podrobná informácia  k projektu ZŠ je  uvedená v bode 6 bod e. tejto 
zápisnice.  
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g) Komisia na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcie verejného činiteľa.  
Informoval predseda RNDr. Viliam Páleník PhD. Komisia v tomto období nezasadala.  

 
h) Komisia školstva, mládeže a športu.  Predseda Ing. Patrik Vaško. Ospravedlnený. 

Informácia o činnosti komisie sa presúva do nasledujúceho zasadania OZ.  
Uznesenie č. 7/2/2019 
Obecné zastupiteľstvo v Zálesí 
berie na vedomie Správu o činnosti komisií. 
Za:  6   poslancov   Proti:  0  Zdržal sa: 0 

 

Bod 9 . Rozpočtové opatrenie č.1/2019.  
Poslankyňa a predsedníčka finančnej komisie  Bc. Martina Dobrovodská predniesla 
návrh  rozpočtového opatrenia č. 1/2019. 
 Uznesenie č. 8/2/2019 
Obecné zastupiteľstvo v Zálesí 
schvaľuje Rozpočtové opatrenie č.1/2019 s pozmeňujúcim návrhom. 
Za:  6   poslancov   Proti:  0  Zdržal sa: 0 
 
Bod 10. Plnenie rozpočtu za rok 2018 
Plnenie rozpočtu pripomienkoval pán poslanec RNDr. Viliam Páleník PhD. , ktorý mal výhrady 
k plneniu položky dane a poplatky,  kde je plnenie za rok 2018 iba vo výške 83%.  Odpovedá 
pán starosta . Vymáhanie nedoplatkov na dani z nehnuteľnosti a psa budú riešené zákonným 
postupom .  
Uznesenie č. 9/2/2019 
Obecné zastupiteľstvo v Zálesí 
berie na vedomie Plnenie rozpočtu za rok 2018. 
Za:  6   poslancov   Proti:  0  Zdržal sa: 0 
 
Bod 11 .  Správa  hlavného kontrolóra o kontrolnej činnosti za IV. Štvrťrok 2018                 
Správu predniesla hlavná kontrolórka  .Kontrolou neboli zistené nedostatky . K prednesenej 
správe vzniesol námietku poslanec RNDr. Viliam Páleník PhD.  či sú nejaké návrhy na 
zlepšenie. Odpovedá pani kontrolórka , kontrola je vykonávaná v súlade so zákonom. 
 
Uznesenie č. 10/2/2019 
Obecné zastupiteľstvo v Zálesí  
berie na vedomie Správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce za IV. štvrťrok 2018. 
Za:  6   poslancov   Proti:  0  Zdržal sa: 0 
 
Bod 12. Správa o kontrolnej činnosti za rok 2018 
K prednesenej správe o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za rok 2018 neboli znesené 
žiadne pripomienky.  

 
Uznesenie č. 11/2/2019 
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Obecné zastupiteľstvo v Zálesí berie na vedomie Správu o kontrolnej činnosti hlavného 
kontrolóra obce za rok 2018. 
Za:  6   poslancov   Proti:  0  Zdržal sa: 0 
 
Bod  13. Prenájom obecného pozemku pre  yriadenie P. BOX. 
Starosta informoval prítomných  o zámere prenajať obecný pozemok  parcelné číslo 1130/2 
Slovenskej pošte za účelom umiestnenia P. BOXu v celkovej výmere cca.8 m2. 
 
Uznesenie č. 12/2/2019 
Obecné zastupiteľstvo Obce Zálesie 
 schvaľuje zámer prenajať  Obecný pozemok  p. č. 1130/2 k. ú. Zálesie o výmere cca 8 m2 . 
Za:  6   poslancov   Proti:  0  Zdržal sa: 0 
 
 
Bod.14. Spracovanie zmien a doplnkov č.4 a 5 Územného plánu  Obce Zálesie .   
Pán starosta informoval o príprave žiadosti o poskytnutie dotácie na vypracovanie Zmien 
a doplnkov č.4 a č.5 Územného plánu obce Zálesie .  
 
Uznesenie č. 13/2/2019 
Obecné zastupiteľstvo Obce Zálesie  
súhlasí so spracovaním zmien  a doplnkov č.4 a 5 Územného plánu obce Zálesie, ktorého 
proces  obstarávania a schvaľovania potrvá najviac 3 roky od uzatvorenia zmluvy 
o poskytnutí dotácie. 
Za:  6   poslancov   Proti:  0  Zdržal sa: 0 
 
Bod.15. Záver  
Na Záver starosta obce sa poďakoval všetkým za účasť a ukončil 2. zasadnutie OZ o 21.30 hod. 
Zasadnutie bolo zaznamenané na diktafón a nahrávka je k dispozícii na obecnom úrade. 
Materiály k jednotlivým bodom tvoria prílohu zápisnice. 
 
Overovatelia: ................................... 
 
                         .....................................  
                                                                                                            Ing. Marián Perger  
                                                                                                            Starosta obce  
 
 
 
 
 
Zapísala: Miroslava Hladká   
V Zálesí, 13.02.2019 


